
Bestyrelsesmøde GF Havstokken  

- 18/1 2023 

I mødet deltog: Michael Falk (formand), Christian Mogensen (kasserer) og Martin Strecker (sekretær) 

 

Dagsorden: 

1. Træer på stien 
2. Generalforsamling 

1. Herunder Nabohjælp 
3. Hastighed/vejbump på Stokkemarkevej 
4. Vejstriber status 
5. Fortovet/græs status 
6. Kommuneplan 2023 
7. Evt. 

 

Ad pkt. 1 – Træer på stien 

Michael har snakket Anne Valgreen, som er idrætschef i kommunen. Træerne hører med til 

idrætsanlægget, og opgaven er udliciteret. Træerne er vurderet som risiko-træer. Personen som Michael 

snakkede med, ville følge op på det. Hun mente at det er noteret, at træerne vil blive kraftigt beskåret til 

foråret. Hun vender tilbage for at kunne be-/afkræfte dette. 

 

Ad pkt. 2 – Generalforsamling 

- Afvikles d. 22. februar. 

- Lokale er booket i salen på Herlev byskole. 

- Generalforsamlingen starter kl. 19:00 

- Forslag til punkter på dagsordenen bedes sendes til Michael – formand@gf-havstokken.dk senest d. 

14/2. 

- Der kommer indkaldelse til generalforsamlingen på mail i starten af februar. 

- Nuværende bestyrelsesmedlemmer genstiller til deres poster. 

 

Ønske fra beboer om oplysning af Nabohjælp: 

- Efter sigende kan man få Nabohjælp til at komme ud og fortælle lidt om konceptet. Dette er blevet 

efterspurgt. Christian undersøger muligheden for at få en ud, til at fortælle lidt om Nabohjælp. 

 

Forberedelse til generalforsamling. 

- Michael står for afhentning af nøgle 

- Christian sørger for drikkevarer 

mailto:formand@gf-havstokken.dk


Ad pkt. 3 – Hastighed/vejbump på Stokkemarkevej 

Der blev tidligere indhentet et tilbud på et asfalteret vejbump. Daværende tilbud var 31.250kr. pr. bump. 

 

Ad pkt. 4 – Vejstriber status 

Materialet er købt. Derudover er dette punkt ikke nået, bl.a. pga. opgravningen i området. 

- Det forventes udarbejdet i foråret. 

 

Ad pkt. 5 – Fortovet/græs status 

Det er gået fremad, men ikke hvor der har været opgravet. Christian følger løbende op med entreprenøren. 

 

Ad pkt. 6 – Kommuneplan 2023-35. 

Der har netop været en høring ift. byudvikling omkring BE21. I den forbindelse har grundejerforeningen i 

samarbejde med nogle beboere udarbejdet et høringssvar. Grundet en sen opmærksomhed, har det ikke 

været muligt at sende høringssvaret ud til høring til alle beboere. 

Mere om byfornyelsen kan læses på kommunens hjemmeside. 

Følgende link er til det udarbejdede høringssvar. 

https://mcusercontent.com/762d19deab53beeebf6f63896/files/38ad6818-9b06-98f5-8a27-

7c3a1deafd71/H%C3%B8ringssvar_kommuneplan.pdf 

 

Ad pkt. 7 – Regnskab og budget. 

Christian gennemgik regnskab for 2022, som også vil blive gennemgået på generalforsamlingen d. 22. 

februar. 

Ligeledes blev budgettet for 2023 gennemgået, som også bliver gennemgået på samme 

generalforsamlingen. 

 

 

 

 

 

Mødet blev afviklet hos Michael 

Referent – Martin Strecker 
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